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Abstract (en)
The invention relates to a refrigerated display cabinet whose refrigerated goods compartment is accessible via at least one glass door, and in which
the pane and/or the frame of the glass door and/or the contact profile of the glass door can be heated electrically in order to avoid condensation of
water vapour on the inside and outside of the pane. In order to be able to switch the electric heating off during shop closing times, an energy-saving
insulation cover is positioned vertically in the refrigerated cabinet between the refrigerated goods compartment and the glass door. A cold-insulating
plastic is used as an energy-saving insulation cover. Furthermore, a coating serving for additional cold-insulation can be applied. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verkaufskühlmöbel, dessen gekühlter Warenraum über mindestens eine Glastüre zugänglich ist und bei dem die Scheibe
und/oder der Rahmen der Glastüre und/oder das Glastüren-Anlageprofil elektrisch beheizt werden können, um eine Kondensation von Wasserdampf
auf der Scheibeninnen- und Scheibenaußenseite zu vermeiden. Um während der Ladenschlußzeiten die elektrische Beheizung abstellen zu können,
wird im Kühlmöbel eine Energiespar-Dämmschicht vertikal zwischen dem gekühlten Warenraum und der Glastür positioniert. Als Energiespar-
Dämmschicht findet ein kälteisolierender Kunststoff Verwendung. Ferner ist das Aufbringen einer der zusätzlichen Kälteisolierung dienenden
Beschichtung möglich. <IMAGE>
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